
Skolebestyrelsesmøde den 20.09 2023 fra kl 17.30-20.00
Mødet afholdes på Parkvej

Der vil være sandwich til mødet

Arbejdsgrupper: ( de sidste må meget gerne melde ind hvilke grupper de ønsker at sidde i)
1. Sikre vedligeholdelse og revidering af principperne (Sofie
2. Udarbejde høringssvar og sikre inddragelse fra hele bestyrelsen (Jesper, Anna
3. Indgå i arbejdet omkring læringsudbyttet ( fra punkt om tilsyn samt punktet om principper for

samme) Marlene, Sofie
4. Deltage i arbejdet med skolens strategier og principper for arbejdet med trivsel (Kristina,

Marlene.)
5. Indgå i arbejdet med omkring skole-hjem samarbejdet, herunder kontaktforældrerollen (Anna,

Simon, Jesper
6. Forældretilfredshed, som bla undersøges hvert andet år for alle forældre (Kristina,
7. Økonomi (Jesper, Simon,

Deltagere
Referent Tove
Fraværende Sofie,

Punkt Dagsorden og referat
1
17.30-18.15

Økonomi
Vedhæftet bestyrelsens høringssvar
Status fra Jesper om selv processen fra forældreside

Budget 2024
Orientering om budget og forventet regnskab

Ref. Formanden gav status og kort status om budget.
Overforbrug af SP-midler betyder at skolen skal finde 1,8 mio
IVs økonomi har svært ved at løbe rundt.
FO’s økonomi er svær at styre pga optælling/systemet.

2
18.15-18.45

Evaluering af Internat for lærere og pædagoger
Hvad fungerede og hvad burde have været anderledes. Hvad har vi lært til
næste gang? Skal det være et fast arrangement, som både give
medarbejdere, børn og forældre noget?
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Ref. Evaluering af forældreovertagelsen kan være på trivselsforældremødet.
Hvis vi skal gøre det en anden gang, vil det være godt at tage det op før
sommerferien, og være mere tydelig på hvad målet kan være for klassen og
trivselsforældrene.
Fremadrettet kan det være en del af trivselsforældrenes opgave at lægge det
op på forældremødet.
Næste gang skal udskolingen også være en del af det, hvor det kunne være
erhvervsrettet.

3
18.45-19.30

Årshjul i skolebestyrelsen
Datoer og temaer for årshjul.
Årshjul gennemgås for temaer og datoer.

Ref. Forretningsordenen kommer på til næste møde.
Arb. søndag den 12.11.23 kl. 10-15 + 1.6.24 kl. 9-15 (Se årshjul)
Skoleudviklingssamtale med deltagelse af skb samt elever lægges
den 28.11.23 november. Maria vil gerne deltage.

4
19.30-19.45

Tilbagemelding på bestyrelsens deltagelse ved forældremøderne

Ref. Kristina havde været til forældremøde på 0. årgang, det havde været rigtig godt og
med god respons fra forældrene.
Kristina havde også været på Blistrup hvor der var et lille oplæg, var det kun Kristina
der skulle sige noget til alle.
Fremadrettet kunne det være godt at have den første dato klar til 1. fælles møde for
trivselsforældre.

8 Evt
Tekst til skolebladet
Der har ikke været en artikel fra bestyrelsen længe. Hvem vil lave et indlæg?

Ref.
9
Ref.
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